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 امتیاز - لیلا پاشایی: مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده 
ای آذربایجان شرقی گفت: پایانه مرزی جلفا در یازده ماهه امسال 
شاهد تردد بیش از ۱۰۵ هزار و ۲۰۰ دستگاه وسائط نقلیه سنگین 

باری بوده است. 
اورجعلی علیزاده با اعلام این خبر افزود: در این مدت ۴۱ هزار و 
۵۰۰ دســتگاه کامیون ایرانی و ۶۳ هزار و ۶۰۰ کامیون خارجی از 

مرز جلفا تردد کرده اند که این آمار ۱۷ درصد نسبت به مدت مشابه 
سال قبل افزایش داشته است. 

علیزاده اضافه کرد: در یازده ماهه امســال ۲ هزار و ۱۵۷ دستگاه 
اتوبوس ایرانی و خارجی از پایانه مرزی جلفا تردد کرده اند که این 
آمار ۲۰ درصد نسبت به مدت مشابه سال قبل افزایش یافته است. 
وی گفــت: در همین مدت میــزان واردات و صادرات از مرز جلفا 

یک میلیون و ۱۳۹ هزار و ۸۰۰ تن ومیزان کالای ترانزیت ورودی 
و خروجی از این مرز ۷۸۰ هزار و ۳۰۰ تن بوده است. 

لازم به ذکر است پایانه مرزی جلفا مرز زمینی مشترک جمهوری 
اسلامی ایران و آذربایجان )جمهوری خودمختار نخجوان( بوده و 
در شهرستان جلفا در شــمال استان آذربایجان شرقی قرار گرفته 

است.

تردد ۱۰۵ هزار وسیله نقلیه سنگین باری از پایانه مرزی جلفا
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی اعلام کرد؛ 

شهرستان

امتیــاز- کلهر: رئیس اتاق بازرگانــی قزوین گفت: در 
معرفی ظرفیت های گردشــگری و فرصت های سرمایه 

گذاری موفق عمل نکرده ایم. 
در مراســمی با حضــور علی رحمانی معــاون اقتصادی، 
مهدی رجحانی معاون عمرانی، منوچهر اسماعیلی مدیرکل 
دفتر شــهری، لیلا قریب مدیرکل امور روســتایی، مهدی 
عبدیان رئیس اتاق بازرگانی و شــهرداران استان در سالن 
باغستان برگزار شــد.مهدی عبدیان در این مراسم گفت: 
اســتان قزوین ظرفیت های بی نظیری دارد اما نتوانســته 
آنها را معرفی و در معرض دید مردم قرار دهد و برند سازی 
نشــده و هنوز نتوانســته ایم فرصت های سرمایه گذاری 
را بخوبی به متقاضیــان معرفی کنیم.رئیس اتاق بازرگانی 
قزوین یادآورشــد: با وجود این همه ظرفیت و آثار تاریخی 
و طبیعی چــرا باید پایین تر از اســتانهایی مانند اصفهان  
و یــزد و تبریز باشــیم و این عقب ماندگی ناشــی از بی 
توجهی و کم کاری ما هســت.وی بیان کرد: در این میان 
شهرهای کوچک و شــهرداری ها نیز فرصت های خوبی 
دارند که کمتر معرفی شــده و ما باید از هر فرصتی برای 
اطلاع رسانی و شناساندن ظرفیت های خود بهره برداری 
کنیم تا به نتیجه برســیم.عبدیان یادآورشد: نمایشگاه بین 
المللی گردشگری تهران فرصت بسیار خوبی برای معرفی 
توانمندی های گردشــگری و فرصت های سرمایه گذاری 
بود که خوشبختانعه چند شهرداری مانند الوند، بویین زهرا 
در آن شــرکت کردند و فعال ظاهر شدند که این رویکرد 
مــی تواند تداوم یابد.رئیس اتــاق بازرگانی قزوین تصریح 
کرد: رویکرد این دوره جذب ســرمایه گذاری است اما باید 

بتوانیم اســتان را در حوزه گردشگری بخوبی معرفی کنیم 
اما باید مراقب باشــیم تا خوش استقبال و بد بدرقه نباشیم 
و اگر ســرمایه گذاری وارد اســتان نشد او را معظل نکنیم 
و تســیهل گری کنیم تا حضورش به نتیجه برسد.عبدیان 
اظهارداشت: بعنوان نماینده بخش خصوصی آمادگی داریم 
یک کمیته ای در اتاق بازرگانی قزوین تشکیل دهیم و در 
حوزه صنعتی و گردشــگری کمک کنیم تا جذب سرمایه 
گذار تســریع شــود.وی گفت: در اتاق ایران و روسیه هم 
یک نمایندگی داریم و ســرمایه گذاران خوبی حضور دارند 
و تلاش می کنیم در اتاق ایران و عربســتان هم نماینده 
داشته باشیم تا اگر در آینده شرایط سیاسی مهیا شد بتوانیم 
در عرصه سرمایه گذاری هم ورود کنیم.این فعال اقتصادی 
بیان کرد: اگر شــهرداران آمادگی دارند می توانیم در حوزه 
گردشــگری درمانی هم پیشــنهادهایی را ارائه کنیم و با 
همکاری شــهرداران یک منطقه گردشگری سلامت راه 
اندازی کنیم.در ادامه آهنگریان نایب رئیس اتاق بازرگانی 
و مشاور اقتصادی اســتاندار هم گفت: ظرفیت و پتانسیلی 
که در استان هست شاید شناسایی نشده لذا مصمم هستیم 
این فرصتها را معرفی کنیــم .وی بیان کرد: تدوین کتاب 
فرصت های ســرمایه گذاری شــهرداری های استان کار 
خوبی است که می تواند برخی از ظرفیت ها را به دیگران 
معرفی کنیم تا روند توســعه تداوم یابد .آهنگریان تصریح 
کرد: دغدغه هایی که در حوزه ســرمایه گذاری بوده نشان 
می دهد شــاید فضای دعوت از سرمایه گذار مطلوب بوده 
اما در اجرا با نگاه آســیب شناســی مواجهیم و فرصتهای 
معرفی شــده به نتیجه نرســیده اســت.نایب رئیس اتاق 
بازرگانی اظهارداشت: در فرآیندها جذب و هدایت و حمایت 
از ســرمایه گذاران بســیار اهمیت دارد لذا باید باور کنیم 
قزوین بهشت سرمایه گذاران است اما چرا به خروجی نمی 
رســد چون در لایه های اجرایی هم این تفکر و باور ایجاد 
نشــده اســت.آهنگریان افزود: در مدیریت کلان ابن نگاه 
هست که سرمایه گذار جذب شــود اما گاهی در اجرا این 
موضوع بابخشــی نگری کم رنگ و فراموش می شود.وی 
اظهارداشت: نگاه توســعه ای یک زنجیره ارزش است که 
باید به آن اهمیت داد و زمینه تحفقق آن با کمک سرمایه 
گذاران را مهیا کرد.در ادامه از کتاب فرصت های ســرمایه 

گذاری شهرداری های استان رونمایی شد.

و  سیســتان  اســتاندار  نژاد:  عباس  امتیاز- 
بلوچستان گفت: باید تسهیل و تسریع امور مربوط 
به مبادلات تجاری در گمرکات مرزی اســتان با 
شتاب بیشتری صورت گیرد چرا که این امر موجب 
پویایــی و توســعه اقتصادی برای صنایع کشــور 

خواهد شد.
محمــد کرمی در بازدید از گمرکات سیســتان و 
بلوچستان، اظهار کرد: اقدامات خوبی برای تسهیل 
تجارت در اســتان انجام شــده که جای تقدیر از 

مجموعه گمرکات را دارد.
وی افــزود: سیســتان و بلوچســتان ظرفیــت 

بســیار خوبی در حوزه تجارت مــرزی دارد که با 
برنامه ریزی صحیح می توان با تجارت و مبادلات 
مــرزی، اقتصاد کشــور را تقویت کرد.اســتاندار 
سیســتان و بلوچســتان تصریح کــرد: تجارت با 
کشــورهای همســایه از اهمیت فراوانی برخوردار 
است که این مهم در این استان به واسطه موقعیت 
جغرافیایی آن و امکان تجارت با کشورهای حوزه 

آفریقایی، اهمیت دو چندان دارد.
وی اظهارکــرد: با توجه به ظرفیت بســیار خوب 
سیســتان و بلوچستان در حوزه واردات دام، باید با 
ایجــاد صنایع فناوری، محصولات غذایی متفاوتی 

را تولیــد و صــادر کنیم.کرمی خاطرنشــان کرد: 
سیستان و بلوچستان باید به مرکز دام آسیا تبدیل 
شــود. بر همین اســاس اقدامات بسیار موثری در 
حوزه تولید دام مولد نیز صورت گرفته اســت.وی 
تاکید کرد: اقدامات مشــترکی با کشور افغانستان 
از جمله ایجاد شــرکت های ســرمایه گذاری های 
مشــترک جهت اســتفاده از ظرفیت های ۲ کشور 
انجام شــده که می تواند نقش موثری در توســعه 
صادرات و مبادلات اقتصادی داشته باشد.استاندار 
سیســتان و بلوچستان تصریح کرد: فرآیند اعطای 
مجوز به تولید کنندگان باید با ســرعت بیشــتری 

انجام شــود چرا که پیشرفت کشور در گرو توسعه 
صادرات اســت.وی ادامه داد: اقتصاد باید بر پایه 
تولید و مشــارکت همه مردم باشــد چرا که عامل 
موفقیت اقتصادی در هر جامعه، مشــارکت مردم 
در حوزه های مختلف است.کرمی خاطرنشان کرد: 
اقتصاد دیجیتال از اهمیت فراوانی برخوردار است 
ما نیز باید این فناوری را در سیســتان و بلوچستان 
توســعه دهیم.وی افزود: تسهیل در حوزه تجارت 
اهمیت فراوانی دارد چرا که این امر موجب توسعه 
صنایــع زیربنایی و در نهایــت ارز آوری اقتصادی 

برای سیستان و بلوچستان و کشور می شود.

امتیاز- داودی: نشست مشــترک “دکتر امیر هادی” فرماندار 
شهرســتان اراک و “مهندس ســعید میرزائی” مدیرعامل شرکت 
عمران شــهرجدید امیرکبیر و به میزبانــی فرمانداری اراک برگزار 
و ابعاد مختلف فعالیت های صورت گرفته در شــهرجدید امیرکبیر 

بررسی شد. 
“دکتر امیر هادی” فرماندار اراک با اشــاره به چشــم انداز ایجاد 
شهرهای جدید در کشور اظهار داشت: معمولًا شهرهای جدید برای 
تمرکززدایی کالبدی اقتصادی و اجتماعی در ناحیه شهری شهرهای 
بزرگ طراحی می شــوند تا با وجود جاذبه نزدیکی به شــهرهای 
بزرگ جمعیت تشــویق به خروج از مادرشهر شــوند تا اسکان به 
همراه اجرای برنامه های توســعه اقتصــادی، اجتماعی فراهم آید. 
بدین ترتیب جذب سرریز های جمعیتی ساماندهی فضایی مادرشهر 
و ناحیه شــهری بهبود وضعیت محیط کار زندگی سالم و اجتماعی 
کامل میســر می شود این درحالیست که براساس گزارشات موجود 
خوشــبختانه توسعه شهری و ساخت مسکن در شهرجدید امیرکبیر 
شــتاب قابل قبولی دارد. وی افزود: شهرهای جدید در کشورهای 
مختلف برحســب ضرورت ها و کارکردهای  آنها احداث می شوند و 
این سیاست می تواند از کشوری به کشور دیگر و حتی از منطقه ای 
در یک کشــور به منطقه دیگر در همان کشــور تفاوت داشــته و 
ضرورت یا عدم ضرورت آن متناســب با شرایط اقتصادی اجتماعی 
بخصوص ویژگی های فرهنگی مردم مشخص می شود. امروز هدف 
از ایجاد شــهرهای جدید تحقق ایده ســکونت گاه های ایده¬آل یا 
مدینه فاضله نیست بلکه تمرکززدایی از مراکز شهری بزرگ، هدف 
و آرمــان اصلی آن اســت، با این وجود در ایــران نگاه به موضوع 
شهرهای جدید نگاه متفاوتی نسبت به سایر کشورهاست و کارایی 
و عملکرد آن نیز در ایران با اهداف واقعی ایجاد شــهر¬های جدید 
در جهان متفاوت اســت. به عبارت دیگر به نظر می رســد در ایران 
احداث شــهرهای جدید با توجه به ضرورت هــا و نیازهای ملی و 
منطقــه ای از یک طرف و آمادگی های فرهنگی، اجتماعی از طرف 
دیگر احداث نشــده است، در حالی که در بســیاری از کشورهای 
پیشــرو در امر شهرسازی و برنامه¬ریزی شهری چنین زمینه هایی 
هم در ســطح ملی و هم در ســطح منطقه ای لحاظ شده و احداث 
شهرها با ویژگی های اجتماعی و فرهنگی کلانشهرها تطبیق داده 
شــده اســت. هادی ادامه داد: تلاش ما براین است تا کمک لازم 
را برای توسعه شهری شــهرجدید امیرکبیر به کار بسته و بستری 
فراهم سازیم که مردم رغبت بیشتری برای حضور و سرمایه گذاری 
در این شهرجدید داشــته باشند هرچند خوشبختانه شاهد این مهم 

هســتیم و بخش عمــده ای از متقاضیان نهضت ملی مســکن به 
رغــم ثبت نام در اراک مایل به تغییر به این شــهرجدید هســتند، 
از ســویی با تمام توان از راه اندازی خط ریلی اراک به شــهرجدید 
امیرکبیر اســتقبال می کنیم چراکه قطعا این موضوع اســتقبال از 
شهرجدید امیرکبیر را چندبرابر خواهد ساخت. شتاب مسکن سازی 
در شهرجدید امیرکبیر در دولت سیزدهم “مهندس سعید میرزائی” 
مدیرعامل شــرکت عمران شهرجدید امیرکبیر در این دیدار با ارائه 
گزارشــی از روند فعالیت های صورت گرفته در شهرجدید امیرکبیر 
اظهار داشت: خوشبختانه از ابتدای دولت سیزدهم مسکن و توسعه 
شهرهای جدید سرعت خوبی به خود گرفته به طوری که طی سال 
های اخیر بیش از ۱۱۰۰ واحد مسکن در شهرجدید امیرکبیر ساخته 
شــده درحالیکه تا بــه امروز و در دولت ســیزدهم بیش از ۶ هزار 
واحد در این شهرجدید ساخت مسکن تعریف شده است. وی افزود: 
خوشبختانه پیگیری و اقدامات خیلی خوبی در راستای حل مشکل 
تــردد در بین اراک به شــهرجدید امیرکبیر صــورت گرفته که فاز 
نخســت مطالعاتی آنت پایان گرفته، مصوبات اولیه شورای ترافیک 
استان اخذ و منتظر نظرنهایی و تایید رئیس راه آهن کشور هستیم. 
میرزائی ادامه داد: شــهرهای جدید معمولًا بــا هدف جلوگیری از 
گسترش بی رویه شهرهای بزرگ و جذب سرریز جمعیت آنها و نیز 
جلب مهاجرین احتمالی به عنوان موج گیر تأســیس می شوند. در 
شهرهای جدید فاصله بسیار بیشتر از شهرک با شهر اصلی است و 
معمولًا خارج از نفوذ شهر مادر هستند و بدون شک نحوه اداره امور 
این شهرها مؤثرترین شاخصی است که به صورت مستقیم در چند 
و چون زندگی در شهرهای جدید تأثیر می گذارند. از این روست که 
تمام تلاش ما بر توسعه زیرساخت های شهری، فرهنگی، اجتماعی 

و عمرانی در این شهرجدید قرار گرفته است. 

در معرفی ظرفیت ها و فرصت های 
سرمایه گذاری در قزوین موفق عمل نکرده ایم

سیستان و بلوچستان باید به مرکز دام آسیا تبدیل شود

توسعه شهری و ساخت مسکن در 
شهرجدید امیرکبیر شتاب قابل قبولی دارد 

رئیس اتاق بازرگانی قزوین:

استاندار:

نشست مشترک مدیرعامل شرکت عمران شهرجدید امیرکبیر و فرماندار اراک؛ 

اخبار کوتاه 

امتیاز- حســین روحی: مشــاور رییس جمهوری و دبیر 
شــورایعالی مناطق آزاد کشور گفت: میزبانی از میلیون ها نفر از 
ایرانیان و گردشگران بین المللی یکی از نعمت های مناطق آزاد 
ایران اســت.بنابراین گزارش ، حجت الله عبدالملکی در بیســت 
و هشــتمین نشســت معاونان فرهنگی، اجتماعی و گردشگری 
ســازمان مناطق آزاد و هفتمین نشست ستاد هماهنگی خدمات 
ســفر ۱۴۰۳، اظهار کــرد: دو راهبرد جهانی ســازی و مردمی 
ســازی مناطق آزاد از اهمیت بالایی برخوردار هستند.وی ادامه 
داد: ســرمایه گذاران و فعالان اقتصادی، ساکنان و جامعه محلی 
و تمامی ایرانیان، ســه طیف اصلی مردمی هســتند که در حوزه 
مردمی ســازی مورد توجه مناطق آزاد کشــور قــرار دارند که 
توســعه گردشــگری می تواند منافعی برای تمامی این گروه ها 
به همراه داشــته باشد.دبیر شــورایعالی مناطق آزاد کشور اضافه 
کرد: همزمانی بهار طبیعت و بهار قرآن فرصت خوبی برای رونق 
گردشــگری فرهنگی اســت تا با برگزاری جشن های عفیفانه، 
ضمن رعایت حرمــت ماه مبارک رمضــان، خاطرات خوبی در 

اذهان مردم از سفر به مناطق آزاد کشور ثبت شود.
به گفتــه عبدالملکی؛ مناطــق آزاد ایران از نظر گردشــگری 
نیز دارای ظرفیت های بین المللی اســت که باید برای توســعه 
تعاملات بین المللی و معرفی بهتر جاذبه های گردشــگری آنها 
برنامه ریزی کرد.وی با تاکید بر اهمیت برنامه ریزی براســاس 
اولویــت ها و طبق برنامــه زمان بندی بــرای ارائه خدمات به 
گردشگران در ایام نوروز، افزود: با احصاء مشکلات پیش رو، باید 
شرایط برای ایجاد زیرساخت های فوری جهت میزبانی شایسته 

از گردشگران مناطق آزاد کشور فراهم شود.
.مشاور رییس جمهوری خاطرنشــان کرد: بودجه سالانه کشور و 
تمامی طرح های ملی و اقتصادی کشــور پس از تصویب توســط 
نمایندگان خانه ملت توســط قوه مجریه، اجرایی خواهد شــد.دبیر 
شورایعالی مناطق آزاد کشــور در ادامه گفت: تجربه تاریخی نظام 
جمهوری اســلامی ایران نشــان می دهد که هر زمان مشارکت 

آحاد مردم در انتخابات بیشــتر بوده، کاندیداهای شایســته تری در 
جایــگاه نمایندگی مردم قرار گرفته اند.عبدالملکی در پایان با تاکید 
بر اینکه ارزش هر برگه رای به میزان اوراق بهادار است، خاطرنشان 
کرد: برای حل چالش ها و بویژه مســائل اقتصادی در راستای گام 
دوم انقلاب اســلامی نیازمند تصمیمات انقلابی اســت که حضور 

نمایندگانی شایسته و با قانون گذاری مناسب، امکان پذیر می شود.
گردشگری ابزاری برای بازسازی هویت تمدنی و 

حفظ یکپارچگی فرهنگی است
و همچنیــن رییس هیات مدیره و مدیرعامل ســازمان منطقه 
آزاد قشــم گفت: گردشــگری ابزار مهمی در بازسازی هویت و 

معنای تمدن ها می باشد که برای پر کردن شکاف نسلی و حفظ 
یکپارچگی فرهنگی و اجتماعی کشور از اهمیت بالایی برخوردار 
اســت. عادل پیغامی در بیســت و هشتمین نشســت معاونان 
فرهنگی، اجتماعی و گردشــگری ســازمان های مناطق آزاد و 
هفتمین نشست ستاد هماهنگی خدمات سفر ۱۴۰۳، اظهار کرد: 
جزیره قشــم در عرصه گردشگری دارای شرایط و ویژگی هایی 
اســت که می تواند به عنوان الگو در ایران اسلامی معرفی شود.
وی ادامه داد: گردشــگری جزیره قشم یک گردشگری خانواده 
محور و براســاس هویت و تمدن مکتب هنری و فرهنگی خلیج 
فارس اســت که طی قرن های گذشــته در فرهنگ کشورهای 

جنوب خلیج فارس نیز خود را نشان داده است.مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد قشم با بیان اینکه جزیره قشم مجمع اقتصاد دریاپایه 
در ایران اســت، افزود: این جزیره تنها نقطه ای در شمال خلیج 
فارس و دریای عمان اســت که تمامی کسب و کارهای دریاپایه 
را داراســت.به گفته پیغامی؛ جزیره قشــم نقطه اتصال فرهنگی 
و تمدنی منطقه خلیج فارس با ســایر تمدن هاســت و همواره 
دارای جایــگاه ویژه ای بوده که از آن به عنوان مکتب فرهنگی 
و هنــری خلیج فارس یاد می کنند.وی با اشــاره به بیانات مقام 
معظم رهبری درخصوص فرهنگ دریاپایه، تصریح کرد: فرهنگ 
دریاپایه تنها مربوط به حاشیه دریاها و سواحل نیست و نگاه مقام 
معظــم رهبری به مقوله دریا و فرهنــگ دریاپایه، یک موضوع 
تمدنی است که باید مورد توجه تمام ایرانیان قرار گیرد.مدیرعامل 
ســازمان منطقه آزاد قشم تاکید کرد: خلیج فارس، دریای عمان، 
تنگه هرمز و جزیره تمدنی قشــم بخشی از دارایی های تمامی 
ایرانیان اســت که باید با ترویج فرهنگ دریاپایه از فرصت های 
گردشگری و اقتصادی آن بهره مند شد.وی در پایان خاطرنشان 
کرد: برای رفع برخی از ناهماهنگی های موجود در حوزه خدمات 
سفر باید تمامی دستگاه ها و سازمان های مسئول با هم افزایی 
به وظایــف قانونی خود عمل کنند.بنابر این گزارش، بیســت و 
هشتمین نشست معاونان فرهنگی، اجتماعی و گردشگری سازمان 
های مناطق آزاد و هفتمین نشست ستاد هماهنگی خدمات سفر 
۱۴۰۳ با حضور حجت الله عبدالملکی، مشــاور رییس جمهوری 
و دبیر شــورایعالی مناطق آزاد کشور، عادل پیغامی، رییس هیات 
مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم، غلامرضا خلیلی نیا، 
معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشــگری و محمد فرزاد میرزایی، 
مدیر گردشــگری و میراث فرهنگی دبیرخانه شورایعالی مناطق 
آزاد، مصطفی فاطمی، مدیرکل گردشگری داخلی وزارت میراث 
فرهنگی و با شــرکت معاونان فرهنگی، اجتماعی و گردشگری 
سازمان های مناطق آزاد کشــور و مدیران و مسوولان دستگاه 

های اجرایی خدمات رسان در قشم برگزار شد.

شهردار کرج خبر داد:

 اختصاص ۴۰۰ میلیارد تومان اعتبار 
برای خرید ۴ دستگاه نردبان آتش نشانی

امتیاز- عزیزی: شهردار کرج ســال آتی را سال تحول 
در حوزه ناوگان آتش نشــانی ارزیابی کرد و افزود: رقم ۴۰۰ 
میلیــارد تومان برای خرید ۴ دســتگاه نردبان که از نیازها و 
اولویت های اساســی حوزه ایمنی و آتش نشانی ست برای 
ســال آینده در نظر گرفته شده است.، مهرداد کیانی در آیین 
رونمایی از ماشین آلات و تجهیزات آتش نشانی این دستگاه 
با اذعان بر اینکه کرج یکی از بزرگترین کلانشهرهای کشور 
اســت، اضافه کرد: متاسفانه بسیاری از شاخص های توسعه 
شهر به تناسب این وسعت و جمعیت، رشد نکرده و ضروری 
است برای این امر تلاش ویژه ای صورت گیرد.کیانی ادامه 
داد: اگرچه ما به اســتانداردهای متناســب با آتش نشانی و 
خدمات ایمنی دســت یافتیم اما این اســتانداردها مورد نظر 
شــهرداری و شورا نیست و قطعا حق مردم و شهروندان این 
شــهر بیش از اینهاست.به گفته این مســئول، آتش نشانان 
قشری از جامعه اند که امکان نجات جان انسان ها را داشته 
و طبق روایات اسلامی نجات جان یک انسان به مثابه نجات 
جان بشــر است. از این رو شأن و جایگاه این افراد از اهمیتی 
بسزا برخوردار بوده و ما قدردان تلاش های نیروهای خدوم 
و جان بر کف حوزه آتش نشــانی هستیم.در این مراسم که 
پیش از ظهر امروز چهارشــنبه برگزار شد، رئیس و تعدادی 
از اعضای شــورای اســلامی شهر، شــهردار کرج، اصحاب 
رســانه، پرسنل سازمان آتش نشــانی و تعدادی از همکاران 

و شهروندان حضور داشتند.

جمع آوری خطوط لوله مازاد و 
 احداث خط لوله جدید انتقال نفت 
در شرکت نفت  و  گاز مسجدسلیمان

بمنظور اصلاح و تسریع در فرایند تولید و انتقال، خطوط لوله 
مازاد انتقال نفت چندین چاه فعال شرکت بهره برداری  نفت  و  
گاز مسجدســلیمان جمع آوری و خط لوله انتقال جدید احداث 
شــد.به منظور تثبیت در فرایند تولیــد و انتقال نفت،عملیات 
جمــع آوری حــدود ۱۰۰۰۰ متر خطوط لوله مــازاد چندین 
حلقــه چاه نفــت در منطقه هفتکل توســط کارکنــان اداره 
تعمیرات خطوط لوله مدیریت عملیات با موفقیت به پایان رسید.

همچنین در اقدام عملیاتی دیگری با هدف اصلاح پروسه ی 
تولیــد و انتقال، عملیات احداث خط لوله جدید به طول طول 
۲۵۰۰ متــر با همت و مجاهــدت کارکنان زحمت کش اداره 
تعمیرات خطوط لوله انجام شــد.در اقدام عملیاتی دیگری و با 
هدف افزایش توان تولید، انجــام اصلاحیه های مورد نیاز در 
واحد هفتکل مرکزی بمنظور تأمین خوراک کمپرســورهای 
گازی ایســتگاه تقویت فشــار گاز و همچنین آماده ســازی 
ایستگاه مزبور جهت راه اندازی قریب الوقوع با سخت کوشی 
پرســنل مدیریت عملیات شــرکت بهره برداری نفت و گاز 

مسجدسلیمان پایان پذیرفت.

بهره مندی ۱۹۰۰ نفر از زائرین 
مسجد مقدس جمکران از خدمات 

درمانی جمعیت هلال احمر استان گیلان
امتیاز – عباس زاده - هادی ســلیمی گفت:۱۹۰۰نفراز 
زائرین طرح ملی منتظران ظهورازخدمات پزشکی،پرستاری 

ودارویی هلال احمرگیلان بهره مند شدند .
به گــزارش روابط عمومــی جمعیت هــلال احمر گیلان  
وی افزود:کلیه مراجعه کننده گان توســط پزشــکان مستقر 
ویزیت شــدند که از این تعداد ۱۳۴۵نفــر خدمات دارویی، 
۲۴۱نفرخدمات پرســتاری، ۲۱۸تست قندخون ،۷۰ نفر سرم 
تراپــی وتزریقات ،۲۵ نفر پانســمان و  یک نفر نیز که دچار 
آریتمی قلب شده بود توسط آمبولانس هلال احمر گیلان به 

مرکز درمانی منتقل گردید .
وی افزود:تعداداعضــای تیــم درمان اضطــراری جمعیت 
هــلال احمر ۲۵نفــر شــامل پزشکان،پرستاران،تکنســین 
دارویی،کارشــناس تاسیســات و امدادگــران راه انــداز  در 
ســامانه درمان اضطراری هلال احمر گیلان واقع در مسجد 
مقــدس جمکران حضور داشــتند.مدیر عامل جمعیت هلال 
احمر گیلان با اشــاره به رایگان بودن کلیه خدمات درمانی 
گفت:ارزش ریالی داروهای توزیع شده بیش ازبیست میلیون 
تومان بوده است.وی افزود:در آستانه میلاد مهدی موعود)عج 
(طرح ملی منتظــران ظهورجهت ارائه خدمــات درمانی به 
زائرین،تیــم درمانی هلال احمر گیلان درمســجد جمکران 
مســتقر شدند .ســلیمی با بیان اینکه این طرح ازسوم لغایت 
هفتم اســفند برگزار گردید گفت:یکدستگاه آمبولانس ،چهار 
دستگاه چادر درمانی با تجهیزات کامل پزشکی و پرستاری تا 

پایان طرح درباب القبله مسجد جمکران مستقر بودند

 طرح استقبال از بهار ۱۴۰۳ 
شهرداری گرگان به طور رسمی آغاز شد

امتیاز- ســیاه بالایی:معاون محیط زیســت و خدمات 
شــهری و رییس ستاد اجرایی طرح اســتقبال از بهار ۱۴۰۳ 
شهرداری گرگان از آغاز رسمی این طرح در شهر گرگان خبر 
داد.به گزارش روابط عمومی شهرداری گرگان، احمد سالاری 
با اعلام این خبر اظهار داشــت: طرح استقبال از بهار و نوروز 
۱۴۰۳ با شــعار »گرگان، شــهر پاکیزه« به صورت رسمی با 
پاکســازی سطح محلات شهر آغاز شــد.وی ادامه داد: این 
طرح به صورت نمادین از امروز ۸ اسفند در شهرک رازی در 
سطح منطقه یک، کوی عرفان در سطح منطقه دو و شهرک 
کیانشــهر در سطح منطقه سه شــروع و تا پایان سال ادامه 
خواهد داشت.سالاری افزود: رنگ آمیزی و خط کشی جداول 
و بلوارها، علف تراشــی، لکه گیری آسفالت معابر، شست و 
شوی جداول و نهرها، پاکسازی زمین های خالی و رها شده  
و همچنیــن گلکاری، هرس درختان و کاشــت نهال انجام 
خواهد شــد. وی همچنین تصریح کرد: با توجه به مصادف 
شدن طرح استقبال از بهار با ماه مبارک رمضان تلاش شده 
تمامــی اقدامات با نگاه ویژه به ماه رمضان باشــد که باعث 

نشاط هر چه بیشتر شهروندان شود.

مشاور رییس جمهوری و دبیر شورایعالی مناطق آزاد کشور

میزبانی از میلیون ها گردشگر، یکی از نعمات مناطق آزاد ایران است


